
Geachte raadscommissie ruimte,

Mijn naam is Kees Vijverberg, en ben geboren in 1954 aan de Vijverberglaan, en woon er nog 
steeds. Graag wil ik gebruik maken van de hoorzitting van het verzamelplan glastuinbouw 
deel 2.

In 1975 heb ik het glastuinbouw bedrijf van mijn ouders overgenomen.
De schaalvergroting kwam daarna in opkomst.
In 1988 wilde buren van ons 10000 m2 bij hun bedrijf betrekken, en dit is ook gebeurd, met 
medewerking via de R.R.O.G. (Reconstructie Regeling Oude Glastuinbouw).

Een paar jaar later was de ontsluiting van de glastuinbouwbedrijven aan de Vijverberglaan 
belabberd. In 1992 kwam het plan om de sloot tussen de twee lanen te dempen.
We hebben toen, over de gehele lengte en met een breedte van 3 meter, grond afgestaan 
voor deze realisatie.
Dus in 4 jaar tijd, 2x mee gewerkt aan een reconstructie.

In 1997 constateerde de gemeente Naaldwijk dat we geen glastuinbouwbedrijf meer waren. 
We kregen woonbestemming op het nieuwe kadestraal nummer, er werd echter maar 360 
m2 omgezet, op het perceel van ongeveer 2000 m2.

In het huidige verzamelplan deel 2 staat nu 700 m2 woondoeleinde opgenomen.
We zouden ook graag 1000 m2 willen, zoals andere gevallen in het heden en uit het 
verleden, als er aan de reconstructie voorwaarden werd voldaan.

Met de voorgestelde 300 m2 erbij, komt de woning ook meer in het midden van het perceel 
te liggen.
Uiteraard staat deze correctie verdere ontwikkeling van de glastuinbouw in dit gebied niet in 
de weg.

Bedankt voor uw aandacht.


